
 

 

VI SPARER OGSÅ PÅ ENERGIEN 
(opslag også sat på dør ind til Fælleshuset og ved toiletterne)  

 

På Bestyrelsesmødet 11/10 var et af punkterne på agendaen ’Energi’ i vores 

fritidsandelshaveforening. 

Vi valgte, efter at have vendt fordele og ulemper, at stemme for lukning af vandvarmeren 

i vintersæsonen 2022-2023. Dvs. at man ikke uden for sæsonen kan tage et varmt bad i 

Fælleshuset. 

Dette primært med baggrund i: 

1. Vi ønsker at støtte op om den generelle henstilling til at spare på energien i 

Danmark – og dermed vise samfundssind 

2. Det er de få, som anvender badet uden for sæsonen - man kan naturligvis stadig 

anvende toilettet 

3. Vi ved ikke, hvornår elprisernes himmelflugt slutter, og finder det også naturligt som 

ansvarlig bestyrelse, at vi passer på vores/alles økonomi for at mindske risikoen for at 

skulle hæve kontingentet 

 

Men er det ikke blot en dråbe i havet ift. at spare på energien samfundsmæssigt? 

Jo, det kan man godt sige. På den anden side, hvis vi alle gør, hvad vi kan, så er det vel 

det gamle ordsprog: ’Mange bække små……’ 

Kan bestyrelsen bare tage sådan en beslutning uden videre? 

Ja. Den siddende bestyrelse er valgt ind af medlemmerne på GF, og når det alt andet 

lige er med ovenstående begrundelser i mente - OG er en midlertidig anordning. 

Bestyrelsens opgave er at tilgodese medlemmernes (økonomiske) interesser så godt som 

overhovedet muligt inden for de rammer, som er pålagt os.  

Al udendørs belysning er med LED pærer, og vi sparer derfor allerede, så godt vi kan.  

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


